
From: Иво Събев  
Sent: Wednesday, February 17, 2021 12:08 AM 
To: obrazovanie@sofia.bg 
Subject: Проект на Система за централизирано електронно класиране за прием на ученици в 
първи клас в общинските училища на територията на Столична община 

 
На вниманието на: 
доц. д-р Тодор Чобанов - 
заместник-кмет на Столична община 
 

Уважаеми, господин заместник-кмет, 

Предоставям на Вашето внимание предложение във връзка с т.8.4 от Приложение №1.  

Подреждането и класирането на училищата спрямо желания не трябва да се случва в 

приема в първи клас. 

Ще Ви дам следния пример. Нека предположим, че адресът на детето е в прилежащия 

район на училище, което се слави с лоша репутация и 

съвсем нормално родителите няма да искат детето им да бъде прието. То тогава се 

появява проблем пред родителите как да подредят училищата. Във всички 

останали училища, които желаят да подадат заявление, минават в Четвърта група. 

Всички знаем, че досега в голяма част от училищата не се стига до приемане на 

ученици 

от четвърта група. Съответно се появява риск дете да остане без училище или 

родителите да стигнат до обикаляне по образователните институции за намиране на 

такова. 

Затова предлагам - при класиране да не се взима в предвид подреждането на училищата 

по желание, а да си остане досега както е - едно дете да бъде прието в повече 

от едно училище и родителите да запишат детето в едно от тях. 

 

- Иво Събев 
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